



الشركة الوطنية العمانية للهندسة والاستثمار (ش.م.ع.ع)
Oman National Engineering & Investment Co. (S.A.O.G)

التاريخ 2022/6/15

Award of Tender

With great pleasure, I would like to inform our esteem shareholders and investors that ONEIC has signed a framework agreement with India based premier renewable energy developer ACME Group, to support them & their JV partner SCATEC (Norway based developer) in establishing one of the World largest & first Oman Green Hydrogen & Green Ammonia Project in Duqm.

As part of the agreed package, ONEIC received two orders on 15.06.2022 for Construction & Maintenance of Camp facilities for 1 year and Chain-link fencing works for the sum of RO 1,360,962 (One Million Three Hundred Sixty Thousand and Nine Hundred Sixty-Two Omani Rials). The work will commence upon receipt of the work order.

It is worth mentioning that being the local partner in such mega project related to renewable energy considered to be a quantum leap in the path of the engineering unit of the company. This step comes in line with diversification strategy and coping with changes in the energy sector including the production of green Hydrogen. ONEIC expected other packages of the said projects to be awarded to it soon.

إسناد مناقصة

يسرني إحاطة المساهمين والمستثمرين الكرام علماً بأن الشركة الوطنية العمانية للهندسة والاستثمار ش.م.ع.ع قد وقعت اتفاقية إطارية مع مجموعة ACME الهندية الرائدة في مجال الطاقة المتجددة لمساعدتها وشريكها في مشروعهما المشترك الشركة النرويجية SCATEC في إنشاء مصنع الهيدروجين الأخضر والأمونيا الخضراء بمنطقة الدقم والذي يعد الأكبر من نوعه في العالم والأول بالسلطنة.

كجزء من حزمة الأعمال المتفق عليها حصلت الشركة بتاريخ 2022/6/15 على عقدين الأول لتشييد وتشغيل وصيانة مرافق سكن العاملين لمدة سنة والثاني لإنشاء السور الخارجي للمصنع بمبلغ إجمالي وقدره 1,360,962 ر.ع (مليون وثلاثمائة وستون ألفاً وتسعمائة واثنان وستون ريالاً عمانياً). تبدأ الأعمال من تاريخ استلام أمر التشغيل.

الجدير بالذكر أن دخول الشركة كشريك محلي في مشروع كبير مرتبط بالطاقة المتجددة يعتبر قفزة نوعية لوحدة الهندسة بالشركة وتأتي هذه الخطوة في إطار استراتيجية تنويع مصادر الدخل وتماشياً مع المتغيرات بمجال الطاقة بما في ذلك إنتاج الهيدروجين الأخضر وتتوقع الشركة أن يسند لها في إطار المشروع المشار إليه حزمياً أخرى قريباً.



راشد بن محمد الغيلاني
الرئيس التنفيذي

Rashid, Mohamed Al Ghailani
Chief Executive Officer